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10+1 bizonyíték a kormány háborús részvételére 
 
Az ukrajnai háborúban való részvételt vetette a kormány szemére 
Novák Előd, a Mi Hazánk alelnöke, 10+1 konkrét bizonyítékkal 
alátámasztva. A külügyi államtitkár pedig nem cáfolta azokat, példá-
ul, hogy egy március 16-i kormányhatározat szerint 74 milliárd fo-
rinttal támogatjuk az Unión keresztül a magyarellenes ukránokat. 
Novák Előd arra is rávilágított, hogy az ukránok és az oroszok után 
a legnagyobb véráldozatot a magyarság hozta ebben a háborúban is 
az ott besorozott magyarok által, pedig Kárpátalja az egyetlen régió-
ja Ukrajnának, melyet még nem ért orosz csapás. A kormány unalo-
mig ismételt alázkodásával szemben szögezzük hát le: nem állunk ki 
Ukrajna területi integritása mellett!  

A Koszovóban pajzsként használt honvédjeink 
hazahozatalát követeli a Mi Hazánk 
 

Elfogadhatatlan, hogy a NATO tömegoszlatási feladatokra és pajzsként használja a magyar 
katonákat Koszovóban, ezért a Mi Hazánk a honvédjeink hazahozatalát követeli a kormány-
tól, illetve az eddig titkosított költségekkel való elszámolást. Jelzésértékű, hogy épp a béke-
fenntartók nemzetközi napján sérült meg a NATO 25 koszovói katonája, akik közül 20 ma-
gyar. 

Külföldi vendégmunkások 

Magyarországon 
 

A kormány egy törvényjavaslata külföldi ven-
dégmunkások tömeges bevándorlását teszi 
lehetővé, amire a Fidesz elhibázott gazdaság-
politikája által előidézett munkaerőhiány miatt 
van szükség. Lantos János, a Mi 
Hazánk Munkaügyi Kabinetjé-
nek elnöke arról beszélt, hogy 
80 ezer felett van már a külföldi 
munkavállalók száma Magyar-
országon. A magyarok elvándo-
rolnak, az Indiából és Pakisz-
tánból jövők pedig elfoglalják 
helyüket, ráadásul a béreket is 
letörik.  

Lesz még Rajka  
szlovák falu? 
 

A trianoni határok tovább szűkülnek, a 
lassú honfoglalás már elkezdődött, és 
zajlik a mai napig - mondta Dócs Dávid, a 
Mi Hazánk alelnöke. Rajkán továbbra is 
gőzerővel épülnek azok 
a társasházak, amelyek-
be szlovákok fognak 
költözni, s e felállás 
mellett most már köny-
nyen lehetséges, hogy 
Rajkának a gúnyhatáro-
kon belül szlovák veze-
tése lesz. 
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Dúró Dóra, a Mi Hazánk elnökhelyettese arra hívta fel a figyelmet, 
hogy az Egészségügyi Világszervezet úgynevezett pandémiaszerződést 
készít, amivel az emberi szabadság és a nemzeti szuverenitás ellen 
indít újabb támadást. Kijelentette: a Mi Hazánk elvárja a kormánytól, 
hogy megakadályozza annak kötelezővé tételét. Feltette a kérdést, haj-
landó-e végre a kormány megvédeni a magyarokat a globális nagytőke 
lobbijával szemben? A járványszerződés szerint jelentést kellene adni a 
kormányoknak minden olyan személyről, akik kétségbe vonják a világ-
szervezet által javasolt megoldásokat, itt kitérnek a vakcinák elutasítói-
ra is. Ráadásul napvilágot látott az a hír is, miszerint globális egészség-
ügyi igazolvány bevezetését szorgalmazza a WHO és az Európai Bi-
zottság az uniós digitális Covid-igazolvány mintájára. 

Ne a WHO döntsön a sorsunkról! 

Embercsempészeket engedtek 
ki a börtönből! 
Büntetlenül támadhatják az egyre erőszakosabb 
illegális migránsok a déli határon a magyar rend-
őröket, miközben a kormány 2600 külföldi ember-
csempészt kiengedett a börtönből.  

A kormány egy új rendelete értel-
mében  szabadon engedtek 2600 
embercsempészt - tájékoztatott Dr. 
Apáti István, a Mi Hazánk alelnö-
ke, aki hozzátette, hogy hely- és 
pénzhiány miatt a kormány most 
megtalált egy kiskaput. Ráadásul 
semmilyen korlát nincs a rendelet-
ben, így többszörös visszaesők is 
büntetlenül távozhatnak a börtö-

nökből. Ezt a határt őrző egységek munkájának a megcsúfo-
lásának tartja, hiszen nem kis erőfeszítés eredménye volt, 
hogy ennyi embercsempészt sikerült kivonni a forgalomból - 
világított rá. Azt már semmilyen hatóság nem ellenőrzi, hogy 
ezek a bűnözők, maffiózók visszamennek-e vajon a szárma-
zási hely szerinti országba. Toroczkai László, a Mi Hazánk 
frakcióvezetője parlamenti felszólalásában kérte számon a 
kormányt mindezért. 

 

A digitális pénz  
a teljes kontroll eszköze 

 

Digitális jegybankpénzzel 
söpörné ki a készpénzt az 
MNB a pénztárcánkból. Az 
elektronikus fizetésekre való 
„ösztönzéssel”, mely valójá-
ban semmi másról nem szól, 
mint a totális megfigyelésről, 
egyszerűen feltérképezhető 
az egyén vásárlási szokása, 
érdeklődési köre, de akár 
még politikai beállítottsága 
is. Egy készpénz nélküli vi-
lágban akár egy gombnyo-
mással is el tudják lehetetle-
níteni a „problémás” egyéne-
ket. Az, hogy ez mennyire 
nem összeesküvés elmélet, 
azt számos nyugati példa 
igazolja.  



 

 

A Mi Hazánk javaslatai a státusztörvényre 

A Belügyminisztériumban tartott egyeztetés a tanárok helyzetéről eredménytelenül zárult vol-
na, ugyanis a baloldali pártok képviselői a közös megoldás keresése helyett kivonultak az 
ülésről. Egyedül a Mi Hazánk, Dúró Dóra és szakértő kísérője maradt jelen és tett konkrét 
javaslatokat a törvénytervezet változtatására. 

 

A Mi Hazánk elnökhelyettese indítványozta, hogy 
ne csökkentsék azon iskolák anyagi támogatását, 
melyek kisebb mértékben tanítanak hátrányos hely-
zetű tanulókat és kérte az oktatásra ráfordított ösz-
szeg GDP arányos növelését. A pedagógusok fe-
gyelmi eljárására vonatkozóan a fokozatosság elvét 
figyelembe vevő részletszabályozás kidolgozását, a 
sávos bérrendszer bevezetése kapcsán pedig felül-
bírálati lehetőséget kért a pedagógusoknak. Dúró 
Dóra a családcentrikusság figyelembevételét nem-
csak a más intézménybe történő kiküldetés eseté-
ben, hanem a státusztörvény több tucat pontjára 

javasolta kiterjeszteni a kisgyermeket nevelő pedagógusok esetében. Pintér Sándor a tervezet 
pontosítását ígérte ezekben a részekben. Elnökhelyettes-asszony javasolta a hétvégi pihenőna-
pokra kirótt készenléti idő eltörlését és hogy a már megkezdett szabadságokat ne szakíthassa 
meg a munkáltató. Ezen pontok szükségességének felülvizsgálatát, az eltörlés lehetőségét 
ígérte a Belügyminiszter. A Mi Hazánk kitért a pedagógusminősítés kapcsán az adminisztráci-
ós terhek és a minősítés során megfigyelt indikátorok mennyiségének lényeges csökkentésére 
is. Míg ezen módosító javaslatainkkal kedvezőbbé válna a státusztörvény, addig a baloldal kivo-
nulása nem hozhat semmilyen javulást a pedagógusok részére, csupán a médiahírverést ezen pár-
toknak. A Mi Hazánk partner marad a tanárok számára, azonban nem rátelepedve a pedagógusok 
jogos igényeinek hangot adó tüntetésekre teszi ezt, hanem háttérmunkával, konkrét javaslatokkal 
harcol a pedagógusokért. 

Toroczkai László parlamenti felszólalásában rávilágított, hogy a 
végrehajtói kar új elnökét csupán egyéves tapasztalattal nevezték 
ki. A Fidesz látja, hogy „ráégett ez az ügy”, mégis a kormányhoz 
több szállal kötődő elnökséget választ a végrehajtás élére, ezzel 
üzenve, nem akar változtatni ezen a rendszeren - világított rá a 
problémára a Mi Hazánk elnöke. 

 
Felháborító, hogy a kirobbant Schadl - Völ-
ner botrány után sem a kormány, sem a ma-
gyar bírósági végrehajtói kar, sem a szabá-
lyozott tevékenységek felügyeleti hatósága 
sem lép semmi érdemlegeset és sorra hal-
mozzák a botrányokat! A Mi Hazánk Mozga-

lom ezért követeli, hogy végre rend és tisztesség uralja a végrehajtást! 
Ennek előmozdítása érdekében mielőbb lépjen fel a kormány! - követel-
te dr. Fiszter Zsuzsanna, a Mi Hazánk végrehajtási és hitelügyi szakpo-
litikusa. 

„A kormány kézivezérléssel irányítja a végrehajtást” 
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Bajban van az idei költségvetés! 
Első negyedévben az ál-
lamháztartás hiánya 61%-
os, ezért a kormány min-
dent megtesz a bevételek 
növelése érdekében. 
Drasztikusan megemeli a 
légiközlekedési hatósági 
eljárások díját. A Mi Ha-

zánk Mozgalom nem támogatja a kis repülő-
tereken működő karbantartó szervezetek díja-
inak emelését, akik hobbi, sport és mezőgaz-
dasági légi járművek karbantartását végzik. 
Továbbá egy törvénymódosítás révén a taxi-
szolgáltatók az utas nevét pont a jogainak 
védelme érdekében tervezik írásban rögzíteni, 
azonban az induló és célállomás, valamint az 

indulás és érkezés időpontjának nyilvántartá-
sa és a hatóságok számára történő átadása az 
utasok személyiségi jogainak sérüléséhez 
vezethet. A fogyasztói jogok védelméhez 
elegendő a jelenleg is működő hangfelvétel 
készítése. A Mi Hazánk kifogásolja azt is, 
hogy az útdíjak alapmértékét a törvényjavas-
lat helyett a kormány rendeleti úton fogja 
meghatározni a Rogán Antal vezette Minisz-
terelnöki Kabinetiroda és a Pénzügyminiszté-
rium javaslata alapján. Álláspontunk szerint a 
közlekedés segítése érdekében az M0-ás au-
tópályát teljesen ingyenessé kellene tenni, 
hogy a forgalmat elvigye a városból - szögez-
te le Szabadi István, a Mi Hazánk pártigazga-
tója. 

Csak a Mi Hazánk mert nemet mondani a Pintéri 
rendre Miskolcon 

 
Miskolc közgyűlése elfogadta a város közbiztonsági beszámolóját. 
Csak a Mi Hazánk Mozgalom szavazott nemmel. A város ezzel Pintér 
Sándor narratíváját erősíti, hogy rend van az országban, rend van Mis-
kolcon - nyilatkozta Pakusza Zoltán, a Mi Hazánk alelnöke. A képvi-
selő szerint ez mind egy olyan városban esett meg, ahol „a rablások 
száma 21-ről 32-re nőtt, ahol közel négyszeresére emelkedett a gyer-
mekkorú elkövetők száma és nőtt az iskolarendőrök száma is”. 

Toroczkai vs. Facebook  
Történelmi jelentőségű ítélet született 
 

Precedens jellegű ítéletet hozott a Szegedi Ítélőtábla a Facebook (Meta) 
ellen. Az ítélőtábla egy 2019 óta húzódó ügy végére tett jogerős pontot 
azzal, hogy az óriáscéget a Mi Hazánk elnöke Instagram oldalának visz-
szaállítására kötelezte. 

Harminchárom éve folyik az egymásra mutogatás 
 

A két nagy politikai tömb mindig egymásra mutogat, azonban 2010 óta minden felelősség a 
2/3-dal kormányzó Fideszé. Az elmúlt 13 évben elszámoltatás nem történt, a magyar bérek 
valószínűleg évtizedek múlva se közelítik meg a nyugati szintet, az infláció mértéke pedig 
tragikus, amit nem lehet kizárólag a háborúra fogni. Csökkenteni kell a munkavállalók terheit, 
a tőkeerős multik helyett a magyar kis- és középvállalkozásokat kell támogatni - hívta fel a 
figyelmet dr. Apáti István alelnök, parlamenti beszédében. 


